

《单词百科:mobilization是什么意思?mobilization怎么发音?mobilization的解释和用法》

英语单词mobilization是什么意思?mobilization怎么读?mobilization怎么发音?简答网为您整理了mobilization的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



mobilization怎么读

mobilization的读音:[m b la 'ze n]

mobilization的意思

1、n.动员;

mobilization的近义词

1、armament n.军备;武器装备;[复]军事力量;军队;

- 2、conscription n.征兵;征用;
- 3、deployment n.部署;调度;
- 4、draft n.草稿;征兵;汇票;运动员选拔;
- 5、enlistment n.应征入伍, 获得, 取得;

mobilization的反义词

- 1、demobilization n.复员, 动员解除, 遣散;

mobilization的双语例句

- 1、He emphasized political mobilization of the common man, especially the peasantry.

他强调对于普通民众的政治动员, 尤其是对农民阶级.

- 2、Number odds mobilization, the number column prompted discoloration. 8.

号码赔率调动时, 号码栏变色提示. 8.

- 3、Fifth, do a good job in propaganda and mobilization.

五是搞好宣传动员.

- 4、It was reported that both Germany and France had ordered general mobilization.

据报道德、法两国都已下令总动员.

- 5、Methods: Comprehensive treatment include Mobilization treatment, occupational therapy, physical therapy.

方法: 综合性康复治疗,包括运动疗法、 作业疗法、 物理疗法.

- 6、They have already begun their national mobilization for war.

日寇已经开始了全国的战时动员.

- 7、Bone marrow stem cells mobilization is a newly-developed-invasive cell therapy strategy.

骨髓干细胞动员是新兴的移植方法,具有无创伤,操作简便的优点.

8、 In July he issued an order of general mobilization against the people.

今年七月,蒋介石下了反人民的总动员令.

9、 Through the mobilization of enrollment, total of 271 participants attended this training.

经过动员报名, 共有271名学员参加了本次培训.

10、 Last year the autumn, general mobilization falls on entire county.

去年秋天, 全县上下总动员.

11、 The unspoken mobilization order for the silkworm campaign reached everywhere and everyone.

蚕事的动员令也在各方面发动了.

12、 Sarraut and Flandin had the impulse to act at once by general mobilization.

萨罗和弗朗丹有种实行全国总动员的冲动.

13、 According to the characteristics of the perfect mode of organization, mobilization mechanism.

要根据这一特点,完善编组模式、 动员机制.

14、 Poor Peripheral Blood Stem Cell Mobilization or Poor Harvest?

周边血干细胞驱动不良或是收集成效不佳?

15、 We will strengthen our national defense mobilization and reserve forces.

加强国防动员和后备力量建设.

以上是简答网为您整理的mobilization怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。
查看更多关于mobilization的用法、mobilization的释义、mobilization的相关详情请点击：
<https://dict.jiandongshicai.cn/mobilization>